
موافقت وزیر کشاورزی با اعطای
تسهیلات به واحد های دارای مجوز

به گزارش ایلنا رئیس هیئت مدیره تعاونی تولیدکنندگان مواد غذایی
گفت: دولت میتواند در قالب مشوقهای صادراتی و کاهش هزینههای
گمرکی و دادن یارانه در بخش حمل و نقل به فعالان این حوزه کمک

کند.

رئیس هیئت مدیره تعاونی تولیدکنندگان مواد غذایی در گفتوگو با
خبرنگار اقتصادی ایلنا، با اشاره به مشکلات واحدهای اعضای این
تعاونی گفت: مهمترین مشکل مالی اعضا کمبود نقدینگی و سرمایه در
گردش است اما با این وجود هنوز هیچ کدام از اعضای این اتحادیه
نتوانستهاند ریالی در قالب تسهیلات بانکی دریافت کنند. اگر هم
مجبور به دریافت تسهیلات شوند باید همان بهرهای را بپردازند که
شخصی برای خرید خانه یا خرید ماشین میپردازد. همین امر نشان
میدهد که جایگاه تولید و ارزش آن برای سیاستگذاران اقتصادی کشور

مشخص نشده است.

مهدی کریمی ادامه داد: با وجود تبلیغات دولت برای پرداخت تسهیلات
هنوز اکثریت اعضای این تعاونی نتوانستند هیچ گونه تسهیلاتی را

دریافت کنند.

وی با اشاره به رکود حاکم بر اقتصاد کشور گفت: در حالی که در
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بازار داخل با مشکل فروش مواجه هستیم مجبور هستیم چشم به
بازارهای صادراتی داشته باشیم اما به دلیل عدم حمایت دولت از
صادرکنندگان نتوانستیم آن طور که لازم است در این بازارها حضور
داشته باشیم. این در حالی است که به لحاظ کیفیت و بسته بندی در

حد کشورهای مطرح این صنعت هستیم

کریمی تصریح کرد: دولت میتواند در قالب مشوقهای صادراتی و کاهش
هزینههای گمرکی و دادن یارانه در بخش حمل و نقل به فعالین این

حوزه کمک کند.

وی با اشاره به فعالیتهای تعاونی برای اخذ تسهلات گفت: مطابق
مکاتباتی که ما با وزیر جهاد کشاورزی داشتیم توانستیم هفته گذشته
دستور ایشان را برای پرداخت تسهیلات به واحدهایی که دارای مجوز از
این وزارتخانه هستند را دریافت کنیم. اما مشکل ما این است که
بیشتر اعضا از وزارت صنعت مجوز دارند بر همین اساس مکاتباتی را
با این وزارتخانه شروع کردهایم اما انتظار ما این است که این دو
نهاد با یکدیگر هماهنگی لازم را داشته باشند و تولید کنندگان

درگیر بوروکراسی زائد اداری نشوند.


